



## Independent Salesmen Program

### برنامج الباعة المستقلين

#### Job Description

##### Customer and Personal Service

Knowledge of principles and processes for providing customer and personal services. This includes customer needs assessment, meeting quality standards for services, and evaluation of customer satisfaction.

##### Sales and Marketing

Knowledge of principles and methods for showing, promoting, and selling products or services. This includes marketing strategy and tactics, product demonstration, sales techniques, and sales control systems.

##### English / Arabic Language

Knowledge of the structure and content of the English language including the meaning and spelling of words, rules of composition, and grammar.

##### Job Function

Sales , Business Development

##### Seniority Level

Entry Level with , preferred 2-3 years

##### Employment Type

Freelancer - Part time - Independent sales representative

##### Skills

Negotiation - Persuasion - Service Orientation - Social Perceptiveness - Motivational Speaking

##### خدمة العملاء والشخصية

معرفة المبادئ والعمليات لتوفير خدمات العملاء والشخصية. ويشمل ذلك تقييم احتياجات العملاء ، وتلبية معايير الجودة للخدمات ، وتقييم رضا العملاء.

##### المبيعات والتسويق

معرفة المبادئ والأساليب لعرض وترويج وبيع المنتجات أو الخدمات. وهذا يشمل استراتيجية التسويق والتكتيكات ، وعرض المنتج ، وتقنيات المبيعات ، وأنظمة التحكم في المبيعات.

##### اللغة الإنجليزية / العربية

معرفة بنية ومحتوى اللغة الإنجليزية والعربية بما في ذلك معنى وإملاء الكلمات وقواعد التكوين والقواعد

##### وظيفة وظيفة

المبيعات ، تطوير الأعمال

##### مستوى الأقدمية

مستوى الدخول مع ، يفضل 2-3 سنوات

##### نوع الوظيفة

عمل حر - عمل بدوام جزئي - مندوب مبيعات مستقل

##### مهارات

التفاوض - الإقناع - توجيه الخدمة - الإدراك الاجتماعي - الحديث التحفيزي

## Get Application

Scan QR to download Android version , or go to worxsr.com , iOS will be available soon. Register and define your job as shown below., then complete filling your account profile.



قم بمسح QR لتنزيل إصدار Android ، أو انتقل إلى worxsr.com ، سوف يتوفر نظام iOS قريباً. سجل وتحديد عملك كما هو موضح أدناه. واستكمل باقي بروفایل حسابك كعنوان ومحل العمل

## Job Classification

**008** - Sales Workers

|--**041** - Door to Door, and Telemarketing  
|---**377** - Door-to-Door Sales  
Workers, News and Street Vendors, and  
Related Workers

**008** - مسئول مبيعات

|--**041** - تسويق هاتفي او متجول  
|---**377** - مندوب مبيعات من باب لباب  
او موزع اعلانات ، جرائد ومطبوعات

## Platinum Membership

To subscribe in Program , you need to upgrade your account from a free account to Platinum Package. Subscription fee is \$90 or equivalent by local currency 28/- KD. subscription fee paid annually and not refundable.

للاشتراك في البرنامج ، تحتاج إلى ترقية حسابك من حساب مجاني إلى حزمة البلاتين. رسوم الاشتراك 90 دولار أو ما يعادلها بالعملة المحلية 28 / - دينار كويتي. رسوم الاشتراك تدفع سنويا وغير قابلة للاسترداد.

## Fill Application Form

By filing , and signing this Form , You agree to join Worx-SR Independent salesman program.

بملء هذا النموذج وتوقيعه ، فإنك توافق على الانضمام إلى برنامج بائع مستقل بوركس-اس ار.

|           |       |                   |
|-----------|-------|-------------------|
| Full Name | ----- | الاسم بالكامل     |
| Address   | ----- | العنوان           |
| Mobile    | ----- | الموبايل          |
| Email     | ----- | البريد الالكتروني |
| Username  | ----- | اسم المستخدم      |
| Bank Name | ----- | اسم البنك         |

|                 |       |                    |
|-----------------|-------|--------------------|
| Bank Account    | _____ | حساب البنك         |
| IBAN            | _____ | الإيبان            |
| Civil ID        | _____ | الرقم المدني       |
| Business Sector | _____ | قطاع الأعمال الخاص |

## Requirements

|                                                                                                            |                                                                                           |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------|
| Register as Platinum Account                                                                               | يسجل بالتطبيق نفسه كعضو بلاتيني                                                           |
| Personal photo 6X4                                                                                         | الصورة الشخصية مقاس 6 في 4                                                                |
| Copy of Civil ID                                                                                           | نسخة من البطاقة المدنية                                                                   |
| Copy of valid passport                                                                                     | نسخة من جواز السفر ساري المفعول                                                           |
| Private Sector you like to be responsible about<br>(Construction   Hospatilities  general Services ..etc.) | القطاع الخاص الذي تريد أن تكون مسؤولاً عنه (الإنشآت   الاستضافة   الخدمات العامة   ..إلخ) |
| State or Cities you will be more active within it to reach out customers.                                  | الدولة أو المدن التي سوف تكون أكثر نشاطاً داخلها للوصول إلى العملاء.                      |

## Commission schema and Benefits

### مخطط العمولات والفوائد

Salesman will ganted a set of Coupons can help his as Discounts can be offered to prospect [Individual/ or Corporate] Customers.

Coupons are start by 15% ~ 50% on his sales. But the more discount he offered the less Commission amount will collects. So he needs to be cautious in using such Coupons.

The Free Accounts use his referral code will calculated as follow

- 100 free subscribers X .0125=1.25 KD
- For other referral code for paid subscriptions , he will collect 20% of net revenue. For example Subscription is 10 KD and he use referral code with 50% discount, hence customer will pay 5 KD. accordingly Salesman will get 1 KD commission
- All commissions will be paid by the end of the month to his Bank Account.
- if Monthly revenue exceed 2250 KD , extra Commission of 5% will be paid for amount above target.

سيمنح مندوب المبيعات مجموعة من القسائم يمكن أن تساعده بتقديم (خصومات للعملاء المحتملين (الأفراد / أو الشركات). تبدأ القسائم بنسبة 5% ~ 50% على مبيعاته. ولكن كلما زاد الخصم الذي منحه ، سيجمع مبلغ عمولة أقل. لذلك فهو بحاجة إلى توخي الحذر في استخدام هذه القسائم تستخدم الحسابات المجانية رمز الإحالة الخاص به وسيتم احتسابها على النحو التالي

دينار كويتي 1.25 = 0.125 X مشترك مجاني 100  
ب) بالنسبة للباقات المسبقة الدفع يستخدم رمز الإحالة ، سوف يجمع 20% من صافي الإيرادات. فمثلاً الاشتراك هو 10 دنانير ويستخدم كود الإحالة مع خصم 50% ، وبالتالي سيدفع العميل 5 دنانير. بناءً على ذلك ، يحصل البائع على عمولة دينار واحد

ج) سيتم دفع جميع العمولات بنهاية الشهر إلى حسابه البنكي  
د) إذا تجاوزت الإيرادات الشهرية 2250 دينار كويتي ، سيتم دفع عمولة إضافية قدرها 5% على ما يزيد عن المستهدف  
هـ) سيقدّم مندوب المبيعات كشف الحسابات المجانية الذين انضموا مؤخرًا بواسطة البائع بصورة شهرية للحصول على عمولة بشأن البند "أ". قائمة المشاركين المجانية تشمل اسم المشترك ورقم موبايله و بريده الإلكتروني للتحقق والتأكد من القوائم

E) Salesmen will provide sheet of free accounts who join us on a monthly basis to get his commission on item "A". list will include username and mobile number, and email for verification and validation process.

F) Commission of Free Accounts may be held and do not payout on a monthly basis , if it exceeds Commission amount of paid Subscriptions. For example during October your free accounts commission is 100/KD and in same month your commission of paid subscriptions is 75 /- KD.. Hence only 75/- KD will pay out. Once Commission of paid subscriptions get higher than commission of free accounts. All commission will pay out by next month.

## Training

All Participants will be invited to attend Service/Product Familiarization Session, and Provide required docs to understand Application objectives and functionalities.

## Deliverables

Worx-sr employee will review application and then will commence to issue Worx-sr Business cards as authorized seller , also will provide a set of Discount Plans aka as "Referral Code " and Logo Stickers and Flyers if applicable.

و) قد تكون عمولة الحسابات المجانية معلقة ولا تدفع العمولة على أساس شهري ، إذا تجاوز مبلغ العمولة للاشتراكات المدفوعة. على سبيل المثال ، خلال شهر أكتوبر ، تكون عمولة الحسابات المجانية 100 / دينار كويتي وفي نفس الشهر تكون عمولة الاشتراكات المدفوعة هي 75 / - دينار كويتي .. وبالتالي فإن 75 / - دينار كويتي فقط ستدفع. بمجرد الحصول على عمولة الاشتراكات المدفوعة أعلى من عمولة الحسابات المجانية. يتم تحرير جميع العمولات وتدفع بحلول الشهر المقبل.

سيدعى جميع المشاركين لحضور جلسة تعريف المنتج / الخدمة ، وتقديم المستندات المطلوبة لفهم أهداف التطبيق ووظائفه.

سيقوم موظف وركس -اس ار بمراجعة الطلب ثم يبدأ في إصدار بطاقات أعمال وركس -اس ار كجائز معتمد ، كما سيقدم مجموعة من خطط الخصم الملقب "رمز الإحالة" وملصقات وشعار النشرات إن أمكن.

Salesman Signature

---

---

Date : \_\_\_\_\_

Worx Officer Signature

---

---

Date : \_\_\_\_\_